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گره زدن اقتصاد به برجام دل بستن به وعدههای آمریکا و اروپا ضربات زیادی بر اقتصاد ایران وارد

؛ هنوز هم ولکن نیستند.آورده است

مردم ایران در گرانی دست و پا میزنند؛ 

سیداحمد علمالهدی، امام جمعه مشهد در خطبههای نماز جمعه این شهرستان گفت:

دنیای غرب و مدعیان تمدن در مدیریت بیماری کرونا عاجز بودند و لوازم و امکانات و کالاها را از دست یکدیگر میربودند و در
درمان، نابهکار مانده بودند و کار به جایی رسید که نسلهای مسن و سالمند را تسلیم مرگ کردند.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از تسنیم، نماینده ولی فقیه در خراسان رضوی بیان کرد:

مردم ما درخشیدند. نظام ما و انسانهای وارسته و وابسته به دین و اسلام درخشیدند؛ این عظمتی بود که ما در سال گذشته
پیدا کردیم. نقطه مقابل سال بدبختی دشمن ما یعنی آمریکا بود که در همه جا شکست خورد. آنها در فشار حداکثری به ما

شکست خوردند. بالاترین فشارها را در سال 99 به ما وارد کرد تا مردم مقابل نظام بایستند اما خود آمریکا دچار فروپاشی
شد. دوم در منطقه هم آنها شکست خوردند؛ امروز در عراق و سوریه منفورترین موجود روی زمین، آمریکا است و در تمام

جنگها و حملات نیابتی مردم پیروز شدند و آمریکا شکست خورد. امروز موشکهای یمن آمریکا و دست نشاندهاش را به ذلت
رسانده است. از تمام اینها بالاتر، شکست آمریکا در داخل خودش بود؛ نظام آمریکا و ترامپیسم سقوط کرد. دموکراسی غربی

که مردم آمریکا به آن سرسپرده بودند بدنام شد و آمریکاییها به دموکراسی نظام غربی مظنون شدند و این نظام از نظر
مردم دچار فروپاشی شد و زمینهای شد تا آنچه بر سر جماهیر شوروی آمد همان اتفاق برای آمریکا نیز رقم بخورد و قدرت

استکباری آمریکا از میان رفت و در تمام عمر آمریکا چنین مصیبتی برایشان رقم نخورده بود.

علمالهدی اضافه کرد: 

مقام معظم رهبری سال 99 را سال جهش تولید عنوان کردند که در برخی بخشها این جهش را با چشم خود
دیدیم و زمینه جهش تولید در سایر صنایع مثل دفاعی و موشکی رقم خورده است. سال 99 سال پیشرفت قدرت

دفاعی و نظامی ما بود؛ در مسئله فناوری و تولید در عرصه امکانات پزشکی و در واکسن سازی پیشرفت
داشتیم و نه تنها ما را از دنیا بینیاز کرد که دنیا را به ما محتاج کرد و امروز کیتهای ایرانی به

فرانسه صادر میشود.

نماینده ولی فقیه در خراسان رضوی اظهار داشت: متاسفانه نگرانیهایی در سال 99 برای مردم ما پیش آمد؛ نگرانیهایی که
مردم در یک مثلث شوم گرفتار شدند یعنی کرونا و تحریم دشمن و سوء تدبیر و سوءمدیریت دستگاههای مسئول اجرایی به

ویژه دستگاههای اقتصادی. در مسئله بورس برنامهریزی مناسبی صورت نگرفت و مردم ما را دغدغهمند کرد؛ مردمی که
هستی خود را به بورس سپردند دچار دغدغه شدند. سیاستهای غلط در بازار ارز رایج شد و پول ملی ما تنزل یافت و گرانی
بر مردم حاکم شد. مسئله نظارت ناقص و نابهجا در تنظیم بازار کالاهای اساسی را شاهد هستیم که مردم را مستأصل کرده
است. مردم پریشان شدهاند و این پریشانی در این سال زندگی را بر مردم ما تلخ کرد. در زمینه عدم نظارت بر صادرات و

واردات نیز مسائلی را شاهد بودیم. کالای اساسی به عشق دلار صادر شده و واردات بیرویه را شاهد بودیم و این بزرگترین
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ضربه بر پیکر اقتصاد کشور بود. با پدیده شوم و مزمن دلالگری در بازار مبارزه نشد. گره زدن اقتصاد کشور به برجام و دل
بستن به وعدههای آمریکا و اروپا که هنوز هم ولکن نیستند نیز ضربات زیادی بر اقتصاد ما وارد آورد و این همه دنبال این برجام

لعنتی هستند و هنوز هم هستند. عوامل آشفتگی اقتصاد کشور در سال 99 این مسائل بود و اگر این ندانمکاریها و سوءتدبیر
نبود اقتصاد و معیشت ما با تکیه بر آنچه داریم اداره میشد؛ سال 99 با وجود این ویروس منحوس برای ما جزو بهترین سالها

بود. اگر واقعاً قوه قضائیه وارد عرصه تولید شده در مقابل این گرانیها نباید ساکت باشد و خود را کنار بکشد و باید با تمام
قدرت وارد شود. بلای گرانی را از سر مردم از دست هر کس که کاری برمیآید کم کنید. مردم سال 99 را با دغدغه کرونا آغاز

کردند اما با دغدغه گرانی روبهرو شدهاند. یک حرکت جهادی کنید؛ از پرستاران بیمارستانها این حرکت جهادی را یاد بگیرید.

وی افزود:

مردم در گرانی دست و پا میزنند؛ دردآور است یک خانواده فقیر نتواند برای فرزند خود سیب بخرد. در مملکت همه چیز
داریم و همه چیز فراوان است و علت مشکلات بازار هم دلال بازی و سوء استفاده یک عده احتکارچی و سوء تدبیر به راه

آوردن اینها است. اگر قحطی بود میگفتیم نداریم؛ مردم صبر کنید اما همه چیز داریم. با این دزدیها و سودجوییها و احتکارها
باید مبارزه کرد. مقام معظم رهبری فرمودند حل گرانی کار سختی نیست.
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